
La Junta elegida en la Assamblea General del dia 10 de Desembre de

ha quedat constituida par:

Presidenta: Rosa Ricart Ribera

Vico-presidenta: Maria Artel Vidal

Secretaria: Nuria Ventura Bosch

Tresorera: Montserrat Roca Junyent

Vocals: Assumpta Bailac Puigdellívol

Elisa Camps Mundo

Mercè Gesch Riudar

Margarita Massagué Rosdevall

i Teresa Sastra Domènech

injormcio pro^siona s^fz
gestions pel roconelxereant oficial dal títol.- La vocalia d'assessora -

ment i defensa, degut a les consultes que li han estat fatss per algunes



bibliotecàrias de l'Associació amb problemes relacionats amb el títol, -

ha cregut convenient d'tentrevistar-se amb la directora de l'Escola da -

Bibliotecàries.

El dijous dia 20 de febrer, un grup de la vocalia ens vam reunir amb la

Sra. Guilleumas, actual directora de l'escola, la qual va donar-nos la -

informació següents

Per adscriure una Escola a la Universitat cal que es compleixin les

normes establertes; en el nostre cas, doncs, calia fer diversos tràmits:

1.-Revisió i modificació del pla actual d'estudis; canvi de
nom de 1'Escola, que des d'ara es dirà "Escuela de 81 -
hliologia, antigua Escuela de Bibliotecarias"; convertir
-la en mixta, i confeccionar un nou reglament (l'últim -
era de l'any de fundació). A més, tot això ho havien -
d'aprovar les diverses comissions de la Diputació i -
finalment el Ple.

2.«-La Diputació féu la solicitud corresponent per adscriure
la nostra Escola a la Universitat.

3.-La Universitat de Barcelona havia d'aprovar aquesta -
solicitud., Això va tenir lloc a la Junte de Govarn del 4
da desembre de 1974.



4.«Desprès, la Junta de Govern lliurà tota la documentació
a la Junta del Patronat de la Universitat. Durant la -
primera quinzena de febrer tingué lloc l'aprovació de -
finitiva per part de la Universitat,

5,-Aleshores, la Secretaria de la Universitat lliurà tota
la documentació corresponent al Ministeri d'Educació, -
el qual per mitjà ds la Junta de Rectors ha d'aprovar -
1°adscripció de la nostra Escola a la Universitat.
Actualment, va dir-noa la Sra.Guillsumas, la documenta-
ció ás a Madrid. Només resta, doncs, aquesta aprovació
de la Junta de Rectors.

6,-Un cop l'adscripció de l'Escola a la Universitat hagi
estat aprovada per la Junta de Rectors, testa la docu -
mantació serà tramesa a la Universitat de Barcelona,qua
no haurà ds comunicar a la Diputació per la sev® apli -
oació.

No és pas la primera vegada que això s'ha intentat i espérese que tots -

aquests tràmits, començats ja fa mes de doa anys, tinguin un resultat -

satisfactori.

Us informarem dels passos que és fan i de les dificultats qua tenen les

bibliotecàries que treballen, SENSE TÍTOL RECOrSGUT,

Vocalia d'assessorament i defensa

5


